

- 1) Opening: De voorzitter Johan Hengst opent de vergadering om 20:00 uur en heet de aanwezigen welkom. Speciaal welkom aan de ereleden Jos Spijkerman, Jan Spijkerman, Vincent Veeger, Michiel Alma, Johan Hansen, Pieter Buddingh'. Ook speciaal welkom aan de havenmeester Marcel Ferdinands.
- 2) Mededelingen: Met kennisgeving afwezig. Willem Koning, Hein Ruyten, Tinco Detmar, Jaap & Margreet Ruiter, Bert Kuiper, Ria de Leeuw & Albert Bosma van De Hoek Watersport, Ardie van Goinga, Siep en Willy Smit, Gerard Aartsen & Machteld Smits, Hugo Mensink, Petra van Beusekom-Evers, Gonneke Mulder, Alef & Pietsje Spannenburg, Elfried & Jan Boonstra Schoemaker, Johan Kuipers, Gerry Konings, Syb Leijenaar, Gerrit Heeringa, Gert van Dijkhuizen, Tinneke vd Leij, Foppe Jansma, Eef Puijk, Paul Galama, Jeroen van Balen, Bene Bles, Janneke en Rinse, René Bender. Ingekomen stukken: Rene Bender vraagt een oordeel over het tijdstip van de vergadering; moet dit op een woensdag (of een donderdag, vrijdag of zaterdag. [het bestuur zegt hierover dat we niet veranderen; het is van meerdere factoren afhankelijk o.a. de beschikbaarheid van gebouw De Hoekstien, maar er zijn vele leden met vele voorkeuren, dat niet aan persoonlijke wensen kan worden voldaan] Gerrit Heeringa: wij liggen met veel plezier in de haven; toch wat vragen: ongevraagd een elektriciteitsmeter gekregen; wat zijn de kosten? Ook mag het sanitair vernieuwd/gerenoveerd.
- 3) Goedkeuring van de notulen van de ALV van woensdag 1 november 2023: Op wat spelfouten na, goedgekeurd.
- 4) Jaarverslag 2023: goedgekeurd
- 5) Financiële jaarrekening. Sipke licht de cijfers toe; de vergadering leest mee.
 - (a) zeilen 2023: winst-verlies en balans. Johan Hansen: een vermogen van 78 best een bedrag. Zijn de kosten voor een website ook hoog? Nee, dat valt wel mee; inschrijvingen etc. wordt ook via de site geregeld.
 - (b) haven 2023: Sipke benoemt bij de hoge energiekosten dat we tussenmeters hebben geplaatst (vorig jaar in de vergadering gemeld) om te kunnen controleren waar het grote verbruik vandaan komt. Dat mensen die veel stoken ook zelf die kosten dragen en niet de leden van de vereniging. Johan Hansen: hebben we een laadpaal? Met de stroomopwekking kunnen we dat wellicht interessant inzetten. We gaan dat bekijken; laadpaal is niet op individuele basis. De vraag naar een laadpaal is bekend bij het bestuur.
 - (c) begroting 2025: zeilen en haven: geen vragen
- 6) Verslag van kascommissie: bij afwezigheid van de beide kascommissieleden een brief van Johan Kuipers; de jaarrekening is bij deze goedgekeurd. Jos Spijkerman heeft geen bezwaren. Vergadering verleent het bestuur décharge. I.v.m. verhuizing van Eef Puijk is een kascommissielid naast Johan Kuipers nodig. De vergadering wordt gevraagd: niemand in de zaal reageert hierop.
Na een pauze gaat de vergadering weer verder.
- 7) Vacature functie secretaris n.a.v. vertrek Petra van Beusekom – Evers. Is er een lid die deze functie wil vervullen? Of weet u iemand? Tiny van den Brink geeft aan dit op zich te willen

nemen. Voordracht van het nieuwe bestuurslid moet nog plaatsvinden. De vergadering vindt het niet nodig een jaar te wachten met de voordracht, dus bij deze is Tiny van den Brink voorgedragen en benoemd. In de pauze heeft Frids Fridsma zich aangemeld als kascommissielid. Marcel wordt door de voorzitter en het bestuur bedankt voor zijn inzet. Het bestuur geeft aan wel meer bestuursleden te kunnen gebruiken. Bij belangstelling kunt u zich melden bij het bestuur.

- 8) Nieuws uit de haven: Sipke neemt het woord. Achter in de haven bij schiphuis A is een volledig nieuwe walbeschoeiing aangelegd door firma Nagelhout. Johan en Marcel hebben hierbij geholpen. Er is 70 meter damwand gezet, heel robuust. De bosschage is helaas weggehaald i.v.m. (iep)ziekte. Leiding voor de vuilwatervoorziening is voor de toekomst alvast aangelegd. Deze komt achterop de haven in de toekomst. Voor de toekomst zal de kade achter de havenmeesters woning vernieuwd moeten worden. Toiletgebouwen mogen ook in de toekomst een opknapbeurt krijgen. Het bestuur gaat in overleg met de havenmeester kijken naar mogelijkheden en kosten.haakt in: is inmiddels rekening gehouden met de asbest en de schiphuizen? Sipke: ja, daar wordt rekening mee gehouden. Kosten moeten te dragen zijn voor de vereniging. Er is ook met de gemeente gesproken; een werkgroep is er mee bezig. Maar ook door prive omstandigheden is er soms minder tijd voor geweest. We willen het goed doen zodat de vereniging het wel goed kan dragen. Andere dingen (zoals de walbeschoeiing achterin) hebben prioriteit gehad. John Hansen: ik denk dat een totale vervanging onbetaalbaar/ financieel niet haalbaar is. Sipke beaamt dit: een totale vervanging in één keer is inderdaad niet haalbaar. We zoeken naar een manier om dit eventueel in etappes en met behulp/ mogelijkheden van de gemeente in te zetten. Liesbeth Brinksma geeft aan dat er een lekkage is geweest (die is verholpen) en hun zoon is door de steiger gezakt. Moeten we wachten op ongelukken? Sipke: nee, zeker niet. Als er iets is, geef het bij de havenmeester aan! Defecten moeten verholpen worden, maar ook zeker niet te duur worden. De voorzitter haakt aan: wat er wordt gedaan in de haven is een serieuze investering voor de lange termijn. Met zeer degelijk en duurzaam materiaal. De bank kijkt ook naar de afloscapaciteit en die is er nu niet.
- 9) Nieuws afdeling zeilen: Jan vertelt: 2024 zij we bezig geweest; het Langweerder weekend zou met 50 boten komen, er kwamen 15. De Hein Ruyten trofee loopt ook terug. 15e keer skutsjesilen Langwar, NK sprint Valken, NK Flits in juli, 165^{ste} keer Langweerder weekend, 14 sept. NK Vrijheid, O Jollen, Sloeproeien, 30^{ste} keer NZK, Hein Ruyten trofee (is onzeker) Jan heeft als wedstrijdleider ook nog wat klussen Op het Sneekermeer, met de Cold race. Vincent over het jeugdzeilen:

10) Kort verslag van de KWVLangweer Jeugdzeilcursus 2024

Aantal deelnemers: Helaas is het aantal van 9 cursisten 5 minder dan afgelopen jaar. Instructeurs: Carin, Doeke, Jesler en Vincent begonnen enthousiast met de lessen maar helaas waren Doeke en Jesler na twee/drie lessen vanwege gezondheidsredenen niet meer beschikbaar. Dit was vanwege het aantal deelnemers geen probleem maar wel jammer voor onze continuïteit.

Diploma's en Vorderingenstaten: Per 2024 is het nieuwe digitale administratieve systeem van de CWO ingegaan. We waren dit jaar zelf nog niet zover dat we dit konden implementeren. De bedoeling is dat we dit in 2025 uitrollen. 4 Beginners hebben diploma 1 gehaald. 2 gevorderden de vorderingenstaat 2 en 3 verder gevorderden vorderingenstaat 3.

Overdracht verantwoordelijkheden: Dit seizoen stond voor Vincent in het teken van rustig aan overdragen van verantwoordelijkheden aan Carin, Jesler en Doeke. Zij zijn komend jaar ook actief. De voorbereidingen voor het zeilseizoen 2025 en de uitvoering zullen onder eindverantwoording van Carin vallen. Jesler neemt het administratieve deel op zich. Vincent blijft voor zover kop en lijf het doen actief als instructeur en zo lang gewenst als adviseur.

- 11) Nieuws sloeproeien: 4 dames van de ploeg zijn aanwezig: zijn vorige week 2^e geworden in de hoofdklasse! Applaus van de vergadering, Het evenement is een succes op de haven van Langweer. Alles in eigen beheer. Wellicht onderbrengen in de stichting van de NZK.
- 12) Wat verder ter tafel komt: - kwestie van de contributie: voorstel: verhogen naar 36 euro; en de mensen die geen e-mailadres doorgeven, betalen 5 euro aan administratiekosten. Vanuit de vergadering: er zijn mensen zonder computer. Voorstel wordt aangepast: degenen die te kennen geven geen computer en dus geen mailadres hebben
- 13) Rondvraag: Michiel Alma: ons oudste erelid is niet genoemd: Tineke van der Leij moet wel even genoemd worden. De voorzitter heeft mevrouw Van der Leij gesproken en geeft aan dat zij zich niet zeker/ goed genoeg voelt om aanwezig te zijn op de vergadering.
Grasveld op de kop van de haven: zijn daar nog plannen voor? Wordt nu gebruikt voor de werkzaamheden. Daarna waarschijnlijk voor de kleinere boten en de wedstrijden. Johan Hansen noemt de mogelijkheid tot het verhuren van camperplaatsen en daarmee extra inkomsten te verkrijgen. Voorzitter verklaart: dat lukt (nog) niet.
Sipke: benoemt Gerrit Hoogkamp als grote hulp bij werkzaamheden, applaus van de vergadering. Ook Tiny vd Brink en Robbert Hettinga hebben geholpen (met Jan Spijkerman) met het schilderen van het startschip. Applaus van de vergadering en het bestuur.
- 14) Sluiting van de vergadering om 21:55 uur na een dankwoord van erelid Jos Spijkerman voor het bestuur.